

Reapplying restrictions for all tickets issued FROM \ TO Sudan		إعادة تطبيق كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من / إلى دولة السودان
التاريخ / Date 22 August 2019	الرقم المرجعي / Reference 201908221	تاريخ التطبيق / Effective date 23 August 2019

<p>This is further to the bulletin No. 201906041 dated on the 4th of JUN '2019 regarding waiving all tickets restrictions issued From / To Sudan.</p> <p>SAUDIA decided to reapplying restrictions and penalties for all tickets issued FROM \ TO Sudan, when (rebooking \ reissuing \ No-Show \ refund).</p> <p>Effective from 23 AUG 2019.</p>	<p>إلحاقاً بالنشرة رقم 201906041 الصادرة بتاريخ 04 يونية 2019م، والخاصة بإلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من/ إلى دولة السودان.</p> <p>فقد قررت السعودية إعادة تطبيق كافة القيود والغرامات لجميع التذاكر الصادرة من / إلى دولة السودان عند (إعادة الحجز / إعادة الإصدار / التخلي عن السفر / الاسترداد)</p> <p>وذلك اعتباراً من تاريخ 23 أغسطس 2019.</p>
---	--

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.